
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 12. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 37
Vil ministeren oplyse hvad Filminstituttets husleje ville være dags dato, hvis ikke Filmta
get var blevet bygget, eller bare hvad huslejen var inden der var tale om at bygge en 
prestigebiograf på taget af bygningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA) og Søren Espersen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på katrine.daugaard@ft.dk, Soren.Esper
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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